
 

 

 

 

 

VASTGESTELD VERSLAG VERGADERING OMGEVINGSRAAD 

WINDMOLENPARK ELZENBURG-DE GEER (OR-EDG) op 9 oktober 

2019 
 

 

Aanwezig: 

Herman Klitsie (voorzitter), Jan van Leest en Roger Strik (dorpsraad Berghem), Leo Bokmans (dorpsraad 

Megen-Haren-Macharen), Henk van Gestel en Hans Megens (Bewonersplatform), Rob Rietveld (NLVOW, 

voorzitter), Hans Hollebek (buurbedrijven / MSD), Michiel Moret (De Wachtmeesters), Pieter van den Heuvel 

(ECO), Jelle de Waart en Maureen Bekke (Pure Energie, voorheen Raedthuys), Frenkel Beerens en Marjan 

Vernooij (gemeente Oss).  

 

Afwezig: Martin van Erp en Liesbeth Hoeks (Bewonersplatform), Harm van Uden (dorpsraad Megen-Haren-

Macharen), Ruud Megens (ECO).  

 

Agendaleden (niet aanwezig):  

Bas van de Kar (IVN), Mark Leenman (wijkraad Schadewijk). 

 

 

 

Opening 

Rob Rietveld van NLVOW verwelkomt alle aanwezigen en in het bijzonder Herman Klitsie.  

Harm van Uden meldde zich af.  

Dropbox werkt niet voor iedereen goed. Secretariaat zal voortaan alle stukken ook per mail 

verspreiden.  

 

 

Introductie nieuwe voorzitter: Herman Klitsie / voorstelrondje 

De vergadering heet Herman Klitsie welkom als nieuwe voorzitter.  

Herman Klitsie stelt zichzelf voor. Hij is beschikbaar voor deze klus totdat de 

Omgevingsovereenkomst is afgesloten.  

De leden stellen zich aan Herman Klitsie voor.  

 

 

Vaststellen agenda 

De vergadering stelt de agenda ongewijzigd vast. 

 

 

Vaststelling verslag vorige vergadering van 9 september 2019 

De vergadering stelt het verslag vast.  

N.a.v.: 

Bij de Raad van State zijn 3 beroepschriften ingediend. Deze zijn van particulieren. Rondom de 

zittingen van de Raad van State worden de namen openbaar. 

Is de OR-EDG nu compleet?  



IVN is helaas niet vertegenwoordigd, maar is wel agendalid. Als we bv. het inpassingsplan bespreken, 

zullen we hen expliciet uitnodigen.  

MSD is ook namens Aspen aanwezig. De andere buurbedrijven zijn dus niet vertegenwoordigd.  

Michiel Moret is hier aanwezig namens De Wachtmeesters B.V., niet namens ESCOSS.  

Pieter van den Heuvel is het 2e lid namens ECO.  

 

 

Actiepunten  

Punt 0. Loopt. 

De punten 1, 2, 3 en 7 zijn afgerond. 

Punt 4. Volgt. 

Punt 5. Op agenda november.  

Punt 6. Vandaag op de agenda, 

Punt 8. Blijft actueel. De vergadering vraagt de gemeente om de OR-EDG te informeren als er 

informatie over Stijbeemden bekend is. De gemeente doet dit de volgende vergadering, ook over 

Duurzame Polder.  

 

 

Presentatie procedure en planning proces 

De vergadering bespreekt de presentatie van de gemeente. Deze staat nu ook in dropbox. 

 

Handhavingsprotocol: op agenda 11-12.  

Dit is het wettelijke handhavingskader van de gemeente. De ODBN voert uit. De input van het 

handhavingsprotocol komt uit de voorwaarden in het bestemmingsplan en uit de 

omgevingsvergunningen. We bespreken in de OR-EDG of er in staat wat we eerder afgesproken 

hebben in de klankbordgroep. We kunnen ook bespreken: hoe vaak de ODBN controleert en wat er 

gebeurt als een burger klaagt bij de gemeente.  

Als de nu besproken planning achter loopt, dan informeert de gemeente de OR-EDG daarover. 

 

 

Toelichting op de fondsen 

 Omgevingsfonds (gebiedsfonds) 

De bijdrage van Pure Energie en ESCOSS samen zal jaarlijks ongeveer E.30.000,00 bedragen. 

(E.0,50 x 14/15K MWh per windturbine, dus ongeveer 60 MWh). De OR-EDG gaat bepalen hoe we 

dit geld verdelen en besteden.  

 Duurzaamheidsfonds 

Pure Energie stort 25% van de waarde van het bouwrecht in het fonds. Vooraf is moeilijk aan te 

geven hoe hoog dat bedrag zal zijn. 

ESCOSS stort alle winst, na aftrek van kosten, in het duurzaamheidsfonds.  

We bepreken het duurzaamheidsfonds nog een keer uitgebreid in de OR-EDG.  

NLVOW zet info over Wieringermeer in de dropbox.  

De vergadering vindt de naamgeving van de diverse fondsen lastig.  

We bespreken de Participatieovereenkomst van de gemeente Oss met Pure Energie een keer in de 

OR-EDG.  

 

 

Presentatie besteding gebieds- en duurzaamheidsfonds  

NLVOW laat voorbeelden zien uit regelingen van andere windparken. NLVOW zet ook een voorbeeld 

in de dropbox.  



NLVOW heeft t.z.t. een GIS-lijst van gemeente nodig. Daarop staan de afstanden van alle omliggende 

woning tot de 4 windmolens. Dit geldt niet voor de omliggende bedrijven. Aan de hand van deze lijst 

kan de OR-EDG bepalen hoe ze de gelden uit het Omgevingsfonds willen verdelen. NLVOW adviseert 

om voor het beheer van deze gelden geen apart entiteit op te richten. Daarvoor is het bedrag in 

het Omgevingsfonds te klein.  

   

Inventarisatie en planning te bespreken onderwerpen 

De vergadering bespreekt de 2 onderwerpenlijsten. De vergadering besluit de volgende 

onderwerpen NIET te bespreken in de OR-EDG:  

1e lijst: 

1a. lokatie van de windturbine(s): is er nog ruimte om veranderingen door te voeren? Nee, is al 

geregeld in het vastgestelde bestemmingsplan. 

1b. zijn de aantallen definitief? We gaan uit 4 windmolens. De 2 windmolens in de 

wijzigingsbevoegdheid nemen we niet mee. De raad besluit daarover pas ná maart 2020. We 

kunnen dit dus niet meenemen in deze Omgevingsovereenkomst. 

2c. Maximalisatie geluid (aftopping piek geluidsproductie). Nee, is al geregeld in het vastgestelde 

bestemmingsplan.  

7. Tijdelijke vergunning. Nee, is al geregeld in het vastgestelde bestemmingsplan.  

 

N.a.v. 1e lijst: 

6. Planschade. De gemeente zoekt uit wanneer dit precies aan de orde is.  

9. NUL-meting / gezondheid: NLVOW vraagt of Oss aan wil sluiten bij het onderzoek. De gemeente 

neemt dit mee.  

 

2e lijst: Hier vallen geen onderwerpen af. 

N.a.v. 2e lijst: 

4. Laten Pure Energie en ESCOSS bouwwerkzaamheden zo veel mogelijk uitvoeren door bedrijven 

uit Oss of omgeving? Ja, lokale partijen scoren hoger bij de inschrijving. 

4. Stikstofproblematiek: is dit van toepassing voor EDG? Rondom EDG is geen natuurgebied 

volgens Natura 2000, maar wel een gebied van het Natuur Netwerk Brabant (NNB). De 

stikstofproblematiek is dus deels van toepassing op dit bouwplan.  

Aanvullend: is archeologie van toepassing? Ja, er komen nu al proefsleuvenonderzoeken.  

4. Bouwproces: staat op agenda 12-11. Dan geven Pure Energie en ESCOSS algemene info. Later 

geven zij gedetailleerdere info over de bouw en bouwroutes.  

 

De overige onderwerpen (lijst 1 en lijst 2), die de OR-EDG dus WEL wil bespreken, zet het 

secretariaat op een verzamellijst.  

 

Nieuwe datum voor volgende vergadering van 13 november 2019 

Di 12-11-2019, om 19.30 uur (in vergaderzaal 2 gemeentehuis Oss)  

De vergadering stemt in met de andere voorgestelde data: 11-12-2019, 22-01-2020, 19-02-2020 

en 18-03-2020.  

  

Rondvraag 

Communicatie: hoe wil de OR-EDG communiceren en met wie?  
De vastgestelde verslagen van de OR-EDG plaatst de gemeente op haar webpagina.  

Begin 2020 organiseren we een infoavond voor de omwonenden. We bespreken dan de concept-

Omgevingsovereenkomst.  

Het Bewonersplatform bestaat nog steeds uit 7 huishoudens. De persberichten hebben geen 

nieuwe aanwas opgeleverd. Dit kan overigens ook nog op ieder later moment in dit proces. Hoe 



gaan we om als niet participerende buren net buiten de boot vallen van het Omgevingsfonds? 

NLVOW zal dit toelichten tijdens de infoavond voor de omwonenden.  

We zetten het onderwerp ‘communicatie’ als vast punt op de agenda van de OR-EDG.  

 

Erik Koppen van Arcadis ontwikkelde de app “geluidsverwachting”. We bespreken deze bij het 

onderwerp geluid. Het is de vraag of de app voor EDG nuttig is, gezien de lage geluidsnorm die Oss 

hanteert.  

 

 

Sluiting 

Sluiting om 22.00 uur.   

 

 

 

ACTIEPUNTEN OR-EDG 

 

NR DATUM ONDERWERP WIE STAND VAN 

ZAKEN 

0. Uit KBG In de opinienota voor het Duurzaamheidsfonds ook 

de kostenstructuur in afwegingen meenemen, bv 

van de ambtelijke kosten 

Gemeente Loopt. 

4. 9-9-2019 Overleg met kandidaat-voorzitter over 

onkostenvergoeding 

Gemeente afgehandeld 

5. 9-9-2019 Presentatie over organiseren van het bouwproces 

(algemeen; gedetailleerdere info volgt later) 

PE/WM’s Agenda 12-

11-19 

6. 9-9-2019 Lopende procedure en planning naar realisatie Gemeente Afgehandeld 

8. 9-9-2019 Hoe gaat OR-EDG verder ná maart 2020?  Allen  

9. 10-9-2019 IVN expliciet uitnodigen in OR-EDG als voor hen 

belangrijke onderwerpen op de agenda staan, 

zoals bv het Inrichtingsplan 

Gemeente  

10. 10-9-2019 Informeren over ontwikkelingen Duurzame Polder 

en Stijbeemden 

Gemeente Agenda 12-

11-19 

11. 10-9-2019 Handhavingsprotocol Gemeente 11-12-2019 

12. 10-9-2019 Planning: informeren als er vertraging is Gemeente  

13. 10-9-2019 Info over Duurzaamheidsfonds Wieringermeer in 

dropbox plaatsen 

NLVOW  

14. 10-9-2019 GIS-lijst maken (afstanden van alle omliggende 

woningen tot de 4 windmolens) 

Gemeente Loopt; vraag 

al uitgezet. 

15. 10-9-2019 Planschade: wanneer aan de orde? Gemeente  

16. 10-9-2019 0-Meting gezondheid: verzoek van NLVOW aan Oss 

om aan te sluiten bij dit onderzoek 

Gemeente  

17. 10-9-2019 Bouwproces: gedetailleerde info PE / WM’s  

18. 10-9-2019 Begin 2020 een info-avond voor omwonenden 

organiseren 

Wie?  

 

Oss, 20-11-2019.  
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